

火车路线

1. 南京站——南京大学仙林校区站

A. 地铁（5元）：

- ① 从南京站地铁站乘坐3号线，途径4站到达大行宫站下车，换乘2号线（经天路方向），途径13站到达南京大学仙林校区站下车，出站过地下通道到达南京大学仙林校区南门，约45分钟车程。
- ② 从南京站地铁站乘坐1号线，途径5站到达新街口站下车，换乘2号线（经天路方向），途径13站到达南京大学仙林校区站下车，出站过地下通道到达南京大学仙林校区南门，约45分钟车程。

B. 打车（约60元）

到南京大学仙林校区西门即九乡河东路与天工路交叉口，约35分钟车程。

2. 南京南站——南京大学仙林校区站

A. 地铁（5元）：

- ① 从南京南站地铁站乘坐3号线，途径8站到达大行宫站下车，换乘2号线（经天路方向），途径13站到达南京大学仙林校区站下车，出站过地下通道到达南京大学仙林校区南门，约55分钟车程。
- ② 从南京南站地铁站乘坐1号线，途径8站到达新街口站下车，换乘2号线（经天路方向），途径13站到达南京大学仙林校区站下车，出站过地下通道到达南京大学仙林校区南门，约55分钟车程。

B. 打车（约95元）：

到南京大学仙林校区西门即九乡河东路与天工路交叉口，约40分钟车程。

飞机路线

A. 地铁（9元）：

从禄口机场地铁站乘坐S1号线，途径7站到达南京南站换乘，参考南京南站-南京大学仙林校区站换乘路线，约90分钟车程。

B. 打车（约180元）：

到南京大学仙林校区西门即九乡河东路与天工路交叉口，约80分钟车程。

住宿

A. 英尊假日酒店（近南大仙林校区南门）：

标间（双床，无早）：248元 大床房（无早）：228元

B. 悦宁宾馆（近南大仙林校区南门）：

标间（单床，无早）：168元 大床房（双早）：188元

C. 棉铭快捷酒店（近南大仙林校区南门）：

标间（双床，无早）：198元 大床房（无早）：188元

D. 冠军楼大酒店（近南大仙林校区东门）：

标间（双床，双早）：298元 大床房（双早）：358元

The Train Route

1. Nanjing Railway Station to Nanjing University Xianlin Campus Station

A. Subway(5 RMB)

- ① From Nanjing subway station take line 3, four stations to Daxinggong station, transfer to line 2 (the Jingtian road direction), thirteen stations to the Nanjing university xianlin campus station, go through the underground passage to the south gate of Nanjing university xianlin campus, about 45 minutes.
- ② From Nanjing subway station take line 1, five stations to Xinjiekou station, transfer to line 2 (the Jingtian road direction), thirteen stations to the Nanjing university xianlin campus station, go through the underground passage to the south gate of Nanjing university xianlin campus, about 45 minutes.

B. Taxi(about 60 RMB)

To the west gate of Nanjing university xianlin campus (Jiuxianghe east road and Tiangong road intersection), about 35 minutes.

2. Nanjing South Railway Station to Nanjing University Xianlin Campus Station

A. Subway (5 RMB)

- ① From Nanjing south subway station take line 3, eight stations to Daxinggong station, transfer to line 2 (the Jingtian road direction), thirteen stations to the Nanjing university xianlin campus station, go through the underground passage to the south gate of Nanjing university xianlin campus, about 55 minutes.
- ② From Nanjing south subway station take line 1, eight stations to Xinjiekou station, transfer to line 2 (the Jingtian road direction), thirteen stations to the Nanjing university xianlin campus station, go through the underground passage to the south gate of Nanjing university xianlin campus, about 55 minutes.

B. Taxi(about 95 RMB)

To the west gate of Nanjing university xianlin campus (Jiuxianghe east road and Tiangong road intersection), about 45 minutes.

The Air Route

A. Subway(9 RMB)

From Lukou airport subway station take line S1, four stations to Nanjing south subway station, then refer to the transfer route of Nanjing south railway station to Nanjing university xianlin campus, about 90 minutes.

B. Taxi(about 180 RMB)

To the west gate of Nanjing university xianlin campus (Jiuxianghe east road and Tiangong road intersection), about 80 minutes.

The Hotel

- A. **Yingzun Holiday Inn** (the south gate of Nanjing university xianlin campus) :
 - Standard room (double bed, no breakfast) : 248 RMB
 - Queen room (no breakfast) : 228 RMB
- B. **Yuening Hotel** (the south gate of Nanjing university xianlin campus) :
 - Standard room (single bed, no breakfast) : 168 RMB
 - Queen room (double breakfast): 188 RMB
- C. **Mianming Express Hotel** (the south gate of Nanjing university xianlin campus) :
 - Standard room (double bed, no breakfast) : 198 RMB
 - Queen room (no breakfast) : 188 RMB
- D. **Champion Hotel** (the east gate of Nanjing university xianlin campus)
 - Standard room (double bed, double breakfast) : 298 RMB
 - Queen room (double breakfast): 358 RMB

附二：南大周边住宿宾馆



附三：南大仙林校区地图

南京大学仙林校区彩绘地图

